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Garkalnes pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās padomes sēdes 

 

P R O T O K O L S 

 

2022. gada 26. maijā 

Nr. 2/2022 

 

SĒDES DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Ropažu novada Sabiedrības līdzdalības budžeta projektu novērtēšana. 

2.  Garkalnes pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās padomes nākamā tikšanās reizes apspriešana. 

Sēde sākta: 18:30 (attālinātā formātā caur Zoom platformu)  

Sēdē piedalās: Garkalnes pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās padomes locekļi:  

Rita Riekstiņa – Dolģe, Kārlis Knēziņš, Jānis Lepsis, Elīna Kūle, Inese Andersone, Jānis 

Kļaviņš, Guntars Brauns, Guntars Prānis, Pēteris Piļeckis, Aija Brikše, Olga Vorobjova, 

Miķelis Strīķis, Andris Taranda, Aivars Draudiņš. 

 

Sēdē nepiedalās: Garkalnes pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās padomes locekļi:  

Terēza Luksa, Aivars Draudiņš (no plkst. 18.45 vairs nepiedalās sanāksmē), Raivis Davidsons, 

Arnis Lasmanis, Jogita Berce, Egons Rozentāls, Vita Leite, Andris Taranda. 

 

Sēdi vada Garkalnes pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās padomes priekšsēdētājs Guntars 

Brauns. 

Sēdi protokolē un protokolu sagatavo Elīna Kūle. 

1. Guntars Brauns uzrunā Garkalnes pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās padomes dalībniekus: 

informē par Iedzīvotāju konsultatīvās padomes sēdes galveno uzdevumu. Aicina novērtēt 

Ropažu novada Sabiedrības līdzdalības budžeta iesniegtos projektus - vai padomes locekļi 

atbalsta vai neatbalsta iesniegto projektu. Komisija ņems vērā padomes viedokli, Pašvaldība 

pateiks savu gala lēmumu.  

Sanāksmes gaita – no sākuma izlemt par katru projektu atsevišķi. Pēc tam atkarībā no 

balsojuma skaita, tiek salikts prioritāri.  

Pirms projekta vērtēšanas sākuma tiek apspriests vai drīkst padomes locekļi savu viedokli 

nodot citam loceklim izteikšanai. Jānis Lepsis izsaka savu viedokli, ka var, jo padomes 

sanāksmē mutiski Aivars Draudiņš nodeva savas balsstiesības Kārlim Knēziņam.  

Miķelis Strīķis norāda, ka tad jau iepriekš pirms sēdes bija jādod šāda iespēja visiem 

padomes locekļiem, kuri šobrīd nepiedalās sēdē. 



Inese Andersone iesaka nodot nākamās sanāksmēs iespēju pilnvarot kādu personu, iepriekš 

par šādu iespēju paziņojot. Rita Riekstiņa – Dolģe iesaka nemainīt noteikumus.  

Komisija nolemj, ka balso tie, kuri šobrīd piedalās sēdē. 

Norit Sabiedrības līdzdalības budžeta iesniegto projektu vērtēšana un balsošana: 

1. Dabas bibliotēka. 

Rita Riekstiņa – Dolģe neatbalsta šādu projektu. Miķelis Strīķim nav viennozīmīgs 

viedoklis par šo projektu. Kārlis Knēziņš nav ne par 10 dabas bibliotēkām, bet vienu 

var izmēģināt. Aija Brikše atbalsta šo projektu.  

 

Balsošanas rezultāti: 

Par - Miķelis Strīķis, Egons Rozentāls, Aijas Brikše - 3 

Pret - Guntars Brauns, Guntars Prānis, Rita Riekstiņa – Dolģe, Kārlis Knēziņš, Olga 

Vorobjova, Pēteris Piļeckis - 6 

Atturās - Jānis Lepsis - 4 

Balsojumā nepiedalās- Inese Andersone, Elīna Kūle un Jānis Kļaviņš. 

 

Padome projektu neatbalsta 

 

2. Ulbrokas ezera D puses labiekārtojums. 

Kārlis Knēziņš prasa, kāpēc jābalso par Ulbroku. Guntars Brauns paskaidro, ka 

balsojam par visa novadiem iesniegtajiem projektiem.  

Balsošanas rezultāti: 

Par - Miķelis Strīķis, Guntars Brauns, Inese Andersone, Aija Brikše, Jānis Kļaviņš, 

Guntars Prānis, Kārlis Knēziņš, Pēteris Piļeckis – 8 

Pret - 0 

Atturās - Jānis Lepsis, Olga Vorobjova, Rita Riekstiņa – Dolģe, Elīna Kūle -4 

 

Padome projektu atbalsta 

 

3. Unikāli āra fitnesa trenažieri Upesciemā. 

Balsošanas rezultāti: 

Par - Jānis Lepsis, Rita Riekstiņa – Dolģe, Aija Brikše, Miķelis Strīķis, Olga 

Vorobjova, Inese Andersone, Guntars Brauns, Elīna Kūle, Jānis Kļaviņš - 9 

Pret - Guntars Prānis, Kārlis Knēziņš, Pēteris Piļeckis - 3 

Atturās - 0 

 

Padome projektu atbalsta, bet ar nosacījumiem: ar citu trenažieru tipa veidiem.  

 

4. Brīvpieejas augļu koku dārzs/parks. 

Olga Vorobjova komentē, ka šādam augļu koku dārzam būtu jāparedz kopšana. 

 

Balsošanas rezultāti: 

Par - Miķelis Strīķis - 1 

Pret - Jānis Lepsis, Pēteris Piļeckis, Guntars Brauns, Jānis Kļaviņš, Inese Andersone, 

Guntars Prānis, Kārlis Knēziņš, Elīna Kūle, Aija Brikše, Rita Riekstiņa – Dolģe - 10 



Atturās - Olga Vorobjova - 1 

 

Padome projektu neatbalsta 

 

5. “Klusā” gaismas skvēra un rekreācijas zonas izveide Vangažu pilsētā. 

Balsošanas rezultāti: 

Par - Guntars Brauns, Rita Riekstiņa – Dolģe, Pēteris Piļeckis - 3 

Pret - Jānis Kļaviņš, Miķelis Strīķis, Olga Vorobjova, Inese Andersone - 4 

Atturās - Elīna Kūle, Jānis Lepsis, Aija Brikše, Kārlis Knēziņš - 4 

 

Padome projektu neatbalsta 

 

6. Gaidas ciema infrastruktūras uzlabošana. 

Balsošanas rezultāti: 

Par - Miķelis Strīķis, Jānis Kļaviņš, Guntars Brauns, Olga Vorobjova, Inese 

Andersone, Kārlis Knēziņš, Jānis Lepsis, Elīna Kūle, Peteris Piļeckis - 9 

Pret - 0 

Atturas - Aija Brikše - 1 

 

Padome projektu atbalsta 

 

7. Zaķumuižas stadiona bērnu aktivitāšu taka – laukumiņš. 

Balsošanas rezultāti: 

Par - Miķelis Strīķis, Jānis Lepsis, Inese Andersone, Olga Vorobjova, Jānis Kļaviņš, 

Guntars Brauns, Kārlis Knēziņš, Pēteris Piļeckis, Elīna Kūle - 9 

Pret - 0 

Atturās - Rita Riekstiņa – Dolģe, Aija Brikše – 2 

 

Padome projektu atbalsta 

 

8. Piķurgas taka. 

Balsošanas rezultāti: 

Par - 0 

Pret - Miķelis Strīķis, Jānis Lepsis, Inese Andersone, Olga Vorobjova, Jānis Kļaviņš, 

Guntars Brauns, Kārlis Knēziņš, Pēteris Piļeckis, Elīna Kūle, Aija Brikše - 10 

Atturās- Rita Riekstiņa – Dolģe - 1 

 

Padome projektu neatbalsta 

 

9. Kākciema sabiedriskās ārtelpas sakārtošana. 

Balsošanas rezultāti: 

Par - Jānis Lepsis, Rita Riekstiņa – Dolģe, Inese Andersone, Miķelis Strīķis, Elīna 

Kūle, Kārlis Knēziņš, Aija Brikše - 7 

Pret - Pēteris Piļeckis, Guntars Brauns, Jānis Kļaviņš - 3 

Atturās - Olga Vorobjova - 1 

 

Padome projektu atbalsta 



 

10. Augšciemā autobusa pieturas izbūve Augšciems – Ropaži virzienā. 

Balsošanas rezultāti: 

Par - 0 

Pret - Pēteris Piļeckis, Elīna Kūle, Guntars Brauns, Jānis Kļaviņš, Miķelis Strīķis, 

Kārlis Knēziņš, Olga Vorobjova, Inese Andersone, Jānis Lepsis, Rita Riekstiņa – 

Dolģe, Aija Brikše - 11 

Atturās - 0 

 

Padome projektu neatbalsta 

 

11. Dzeramā ūdens uzpildes stacijas (brīvkrāna) ierīkošana sporta laukumā pie Ulbrokas 

ezera. 

 

Padomes locekļi atturās balsot par šo projektu. 

 

12. Ezermalas labiekārtošana pie Pārupes ielas. 

Balsošanas rezultāti: 

Par - Aija Brikše - 1 

Pret - Pēteris Piļeckis, Elīna Kūle, Guntars Brauns, Jānis Kļaviņš, Miķelis Strīķis, 

Kārlis Knēziņš, Olga Vorobjova, Inese Andersone, Jānis Lepsis, Rita Riekstiņa – 

Dolģe - 10 

Atturās - 0 

 

Padome projektu neatbalsta 

 

13. Bērnu Rotaļlaukuma tautasbumbas laukuma ierīkošana, iekļaujot arī strītbola un 

minifutbola robežu horizontālos marķējumus. 

Balsošanas rezultāti: 

Par -  Pēteris Piļeckis, Elīna Kūle, Guntars Brauns, Jānis Kļaviņš, Miķelis Strīķis, 

Kārlis Knēziņš, Olga Vorobjova, Inese Andersone, Jānis Lepsis, Rita Riekstiņa – 

Dolģe, Aija Brikše - 11 

Pret - 0 

Atturās - 0 

 

Padome projektu atbalsta 

 

14. Dzidriņu Mežaparka attīstīšana. 

Balsošanas rezultāti: 

Par - 0 

Pret - Pēteris Piļeckis, Elīna Kūle, Guntars Brauns, Jānis Kļaviņš, Miķelis Strīķis, 

Kārlis Knēziņš, Olga Vorobjova, Inese Andersone, Jānis Lepsis, Rita Riekstiņa – 

Dolģe, Aija Brikše - 11 

Atturās - 0  

 

Padome projektu neatbalsta 

 



15. Asfalta un lielformāta spēles bērniem un jauniešiem Sauriešos. 

Balsošanas rezultāti: 

Par - Pēteris Piļeckis, Elīna Kūle, Guntars Brauns, Jānis Kļaviņš, Miķelis Strīķis, 

Kārlis Knēziņš, Olga Vorobjova, Inese Andersone, Jānis Lepsis, Rita Riekstiņa – 

Dolģe - 10 

Pret - 0 

Atturās - Aija Brikše - 1 

 

Padome projektu atbalsta ar nosacījumu, ka tiek zīmēti tikai zīmējumi.  

 

16. Bišu doru dabas takas turpinājums. 

Balsošanas rezultāti: 

Par - Aija Brikše, Elīna Kūle - 2 

Pret - Miķelis Strīķis, Pēteris Piļeckis, Rita Riekstiņa – Dolģe, Inese Andersone, Olga 

Vorobjova, Jānis Kļaviņš, Guntars Brauns, Jānis Lepsis - 8 

Atturās - Kārlis Knēziņš - 1 

 

Padome projektu neatbalsta. 

 

17. Gājēju/ velo ceļa izbūve Getliņu ielā, Getliņas ielas paplašināšana (t.s. “kabatu” 

izveidošanas) transporta stāvēšanai uz laiku. 

 

Kā padome esam par, bet tas jāliek attīstības plānā. Tas nav šo projektu 

jautājums, bet tā ir nepieciešama lieta, kas jāvirza kā prioritārs jautājums 

Attīstības plānā no drošības viedokļa.  

 

Atbalstāmie projekti prioritārā secībā pēc padomes locekļu balsojuma skaita: 

 

1. Bērnu Rotaļlaukuma tautas bumbas laukuma ierīkošana, iekļaujot arī strītbola un 

minifutbola robežu horizontālos marķējumus. 

2. Asfalta un lielformāta spēles bērniem un jauniešiem Sauriešos. 

3. Zaķumuižas stadiona bērnu aktivitāšu taka – laukumiņš. 

4. Gaidas ciema infrastruktūras uzlabošana. 

5. Unikāli āra fitnesa trenežieri Upesciemā. 

6. Ulbrokas ezera D puses labiekārtojums. 

7. Kākciema sabiedriskās ārtelpas sakārtošana. 

 

 

2. Nākamā tikšanās reize 16.06., līdz tam Guntars Brauns aicina visus apkopot savas 

iniciatīvas.  

Sēde slēgta 20:30 

Garkalnes pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās padomes priekšsēdētājs               Guntars Brauns  

Protokolu sagatavoja                                                                                            Elīna Kūle  

 

Sēdes protokols parakstīts 27.05.2022 


